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10 září, 2024

Německo bude posílat na hranicích všechny migranty
zpět, Rakušané protestují, naše vláda mlčí

necenzurovanapravda.cz/2024/09/nemecko-bude-posilat-na-hranicich-vsechny-migranty-zpet-rakusane-protestuji-
nase-vlada-mlci

Možná jste již i na mainstreamu zaznamenali, že německá vláda,
která se bojí vzestupu AfD, se rozhodla pro alespoň „kosmetické“
úpravy své politiky, takže od 16. září nasazuje po celé délce hranic
kontroly, které mají KAŽDÉHO zadrženého migranta poslat zpět do
země, odkud přichází.

Kontroly – a navracení – se mají týkat zejména Rakouska, České
republiky a Polska. Z jiných zemí se příliš přechodů
nezaznamenává, takže tam zřejmě budou kontroly jen namátkové.

Země, kam Němci zachyceného obohacovače navrátí, má podle
bruselských regulí povinnost umožnit takovému jedinci podat žádost
o azyl s výjimkou těch, kteří si již o azyl požádali v jiné zemi
(většinou v zemi vstupní, což je zde nejčastěji Řecko a Itálie, ale
někdy to mohla být i další země tranzitní).

Nicméně nemalá část těchto džihádistů měla štěstí, že prošla až
dosud bez povšimnutí. To znamená, že budou mít nyní dvě
možnosti: požádat o azyl u nás nebo se navrátit do země, odkud k
nám přišli, což je nejčastěji Slovensko.

Totéž bude ve vztahu k ostatním zemím, kam budou Němci invazní
vojáky navracet.

V Rakousku, které je v přepočtu na počet obyvatel islamizováno
ještě víc než Německo, je nyní výměna obyvatel největším
předvolebním tématem.

Vládnoucí garnitura se bojí debaklu, takže Rakousko nyní jako
jediná země, které se navracení z Německa týká, podalo protest.
Fialova či  Tuskova vláda, kterých se to týká neméně, ovšem mlčí.
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Podívejme se tedy nejprve na novinku, která vede ke sporům mezi
německou a rakouskou vládou…

Spolková ministryně vnitra Nancy Faeserová (SPD) oznámila
kontroly na všech německých hranicích. Opatření mají začít platit 16.
září a zpočátku jsou omezena na šest měsíců.

„Dokud nedosáhneme silné ochrany vnějších hranic EU pomocí
nového společného evropského azylového systému, musíme naše
státní hranice kontrolovat ještě pečlivěji,“ řekla Faeserová.

Ministryně vnitra zdůraznila, že kontroly také umožňují účinné
odmítnutí.

Řekla, že v podstatě je cílem omezit nelegální migraci a bojovat proti
islamistickému teroru. Politička SPD zdůraznila: „Je pro nás také
velmi důležité do budoucna jednat v úzké koordinaci s našimi
sousedními státy.“

Rakouský ministr vnitra Gerhard Karner (ÖVP) však již dříve
zdůraznil, že jeho země „nepřijme lidi, kteří jsou odmítnuti z
Německa. Není zde žádný manévrovací prostor.“

Nařídil řediteli rakouské spolkové policie, aby „neprováděl žádné
převzetí.“ Podle Karnera se odvolává na platné právo.

Berlín má právo poslat tyto lidi zpět, ale to vyžaduje formální postup
a souhlas příslušné země prvního přijetí, jak zdůrazňuje vláda ve
Vídni.

Tolik ve zkratce novinka z Německa.

Samozřejmě nelze věřit, že by se přes noc tvrdě vítačská německá
vláda změnila, své budoucí voličstvo si přitáhne třeba zcela legálně
letecky přímo ze zemí původu, jak se to již dlouho děje nebo
slučováním rodin, což je také každodenní realita.

Tyto kroky jsou jen reakcí na fenomenální úspěch AfD, neboť
dehonestační mediální kampaň již na voliče nezabírá.

https://jungefreiheit.de/politik/deutschland/2024/faeser-kuendigt-grenzkontrollen-an-oesterreich-droht-mit-blockade/


3/3

Otázka ovšem je, proč odmítla přebírat ilegály pouze rakouská
vláda? Proč tak nečiní i ta naše? Zdá se, že v rámci uspokojení
Bruselu i Berlína budeme bez řečí přebírat navrátilce a nakonec
můžeme jen doufat, že většina nebude mít zájem zde zůstat.

Nebo dojde k tomu, že se začnou usazovat i u nás. Ostatně, také
Afghánci, které přivezla vláda pod pláštíkem ve skutečnosti
neexistujících tlumočníků, zde nakonec zůstali.

A asi stotisícová muslimská komunita u nás stačí na to, aby na sebe
„nabalila“ další souvěrce. Mešity se u nás také najdou, dokonce
máme k islámu velmi vstřícné zákony, dá se říci, že jedny z
nejvstřícnějších v Evropě.

Německá vláda zahájí kontroly a navracení od příštího týdne. Pokud
se tedy do konce tohoto týdne naše lokajská vláda proti navracení
nevymezí úplně stejně jako rakouská, pak je jasné, že bude ochotna
přijímat navrátilce z Německa přesně tak, jak si Berlín žádá.

Pravidelné multikulturní obohacování, které již zažívá Německo, tak
možná brzy začneme zažívat i my…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 3 Průměrně: 5]

 
 


